
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 11 oktober 2021 
Onderwerp 222-2021 Gelden jeugdzorg 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Na het lezen van het NOS-artikel 'Deel extra geld voor jeugdzorg gebruikt voor andere tekorten' (zie: 

https://nos.nl/artikel/2401112-deel-extra-geld-voor-jeugdzorg-gebruikt-voor-andere-tekorten) van 

zondag 10 oktober, heeft de fractie PvdA Roosendaal de volgende vragen: 

 

1. Heeft het college kennisgenomen van de vragenlijst van de NOS en deze ingevuld? 

2. Heeft het college al extra geld ontvangen van het Rijk ten behoeve van de Jeugdzorg (ondanks 

dat dit geld niet geoormerkt is)? Zo ja, hoeveel en is dit geld dan ook besteed aan de jeugdzorg? 

3. Indien het college wel extra geld heeft ontvangen, maar dit niet aan de jeugdzorg heeft 

uitgegeven: waaraan dan wel, welke bedragen en waarom? 

Alvast dank voor uw antwoorden. 

 

Namens de fractie van PvdA,  

Michael Yap en Björn Rommens 

 

  

https://nos.nl/artikel/2401112-deel-extra-geld-voor-jeugdzorg-gebruikt-voor-andere-tekorten


 

 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Heeft het college kennisgenomen van de vragenlijst van de NOS en deze ingevuld? 

Ja, wij kennen de vragenlijst en hebben hieraan meegewerkt en de lijst ingevuld. 

2. Heeft het college al extra geld ontvangen van het Rijk ten behoeve van de Jeugdzorg 

(ondanks dat dit geld niet geoormerkt is)? Zo ja, hoeveel en is dit geld dan ook besteed aan de 

jeugdzorg? 

Er is nog geen extra geld ontvangen, voor 2021 is een bedrag van ongeveer 1,3 miljoen toegezegd 

dat volledig wordt ingezet ten behoeve van jeugdzorg.   

Voor 2022 is een extra bedrag toegezegd van ongeveer 5,9 miljoen euro. Dit bedrag is onderdeel van 

de algemene uitkering in 2022, maar hebben we apart zichtbaar gemaakt in de begroting. 

De  middelen worden echter niet automatisch toegevoegd aan het budget voor jeugd, hier gaan we, 

evenals de voorgaande jaren, uit van realistisch begroten.  Als gedurende het jaar blijkt dat er extra 

middelen nodig zijn voor jeugdzorg, dan worden deze bijgeraamd. Dit hebben we de afgelopen jaren 

zo gedaan en blijft ook het uitgangspunt voor de komende jaren.  De extra middelen zullen er toe 

leiden dat hier meer financiële armslag voor is dan in de afgelopen jaren en een tekort op jeugd 

minder zal drukken op de begrotingsruimte en reserves van de gemeente Roosendaal. 

Uiteraard staat het bieden van voldoende en goede jeugdhulp voor wie dat nodig heeft altijd voorop. 

Het streven blijft echter onverminderd om de uitgaven voor jeugdhulp jaarlijks zo min mogelijk te laten 

stijgen en liefst te laten dalen, doordat minder jeugdhulp nodig is en er beter ingezet wordt vanuit het 

voorliggend veld. Het gegeven dat de middelen in de algemene uitkering zijn opgenomen biedt, zoals 

de staatssecretaris in de uitzending van de NOS ook betoogde, de mogelijkheid om in andere 

beleidsterreinen te investeren, waarvan jeugdigen profiteren en er, juist omdat er preventief 

wordt  ingezet, minder aan jeugdzorg besteedt hoeft te worden. 

3. Indien het college wel extra geld heeft ontvangen, maar dit niet aan de jeugdzorg heeft 

uitgegeven: waaraan dan wel, welke bedragen en waarom? 

Zie vraag 2. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


